
Zápis z jednání výboru 

DO ZUŠ Vimperk, z. s. 

ze dne 7. 1. 2021 

 

 

Přítomni: Zdeňka Zámečníková, Pavel Vališ, Tomáš Tobisch, Petr Staněk, Jan Hrdlička 

jednání online formou přes www.meet.google.com 

 

program: 

1. čištění sak 

2. výročí DO Vimperk 

3. členská schůze 

4. ples 2021 

5. soustředění 2021 

6. noční koncert 2021 

 

 

 1. Pavel Vališ poptal firmu na čištění a drobné opravy sak DO Vimperk. Orientační 

cena za sako 150,--  

Sběr sak by proběhl v ZUŠ Vimperk od 11. 1. 2021 dle domluvy. Pan Staněk by zajel do 

Vacova a do Čkyně - dle domluvy. 

 

 2. Výroční koncert a setkání by se uskutečnilo v budově ZUŠ Vimperk, a přilehlém 

prostoru SŠ a ZŠ Nerudova. K výročí se bude vydávat knižní publikace mapující historii 

orchestru. Pavel Vališ požádal o spolupráci bývalé členy orchestru - různé články, vzpomínky, 

fotografie…  

Předpokládaný rozsah cca 250 výtisků 

Knižní publikace pro současné a bývalé členy orchestru by byla zdarma.  

Dále by byla možnost koupit další propagační materiály (propisky, hrníčky s popiskem, placky 

atd…) 

Spolek by se podílel na výročí DO Vimperk 20.000,-- Kč. 



 3. Členská schůze by se uskutečnila formou online dotazníku (leden - únor 2021).  

•  Schválení hospodářského výsledku, vyúčtování za soustředění 2020.  

•  Výhled hospodaření na rok 2021 

•  Výbor navrhuje změnu stanov - prodloužení funkčního období členů výboru. 

 

 4. Předsedkyně spolku vyjádřila nesouhlas s konáním plesu z důvodu 

epidemiologické situace. Pan Staněk navrhl v rámci oslav 30. výročí DO Vimperk konání 

zábavy (plesu) v den konání oslav. Všichni přítomni vyjádřili s touto variantou souhlas. 

 

 5. Pan Vališ zjistil, že hotel Kodrea je nabízen k prodeji. Vyjádřil obavu, jestli bude 

hotel v srpnu 2021 k dispozici. Poprosil všechny přítomné o hledání jiné varianty. 

 

 6. Pan Vališ by chtěl uskutečnit noční koncert na zámku Vimperk. 

 

 

Jan Hrdlička, v. r. 

 


